
1 
 

 
Σωματείο με την επωνυμία: 

«Σύλλογος Γονέων και Κηδεμόνων 
του Μουσικού Σχολείου 

Θεσσαλονίκης» 
 

  

Πράξη #2/2020-2021 
 

Σήμερα Κυριακή 1 Νοεμβρίου 2020 και ώρα 19:00, το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου 

Γονέων και Κηδεμόνων του Μουσικού Σχολείου Θεσσαλονίκης, αποτελούμενο από τους:  

1.  Αντώνιο Βεντούρη, 2. Ευάγγελο Καλογιάννη, 3. Βασίλειο Κατσίκη, 4. Κωνσταντίνο 

Κεντρωτή, 5. Αθανάσιο Ρότσκο, 6. Αναστασία Σταμκοπούλου και 7. Δημήτριο Ταουλτζή, 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση μέσω τηλεδιάσκεψης, με θέματα ημερήσιας διάταξης::  

1. Τρόπος δράσης συλλόγου 

2. Στόχοι: 

I. Λειτουργία σχολείου (στελέχωση, χρηματοδότηση, σίτιση, μεταφορά) 

II. Επιμόρφωση (οργάνωση πρώτων σεμιναρίων) 

III. Εκδηλώσεις (Συναυλία Χριστουγέννων) 

IV. Πιστοποίηση (οργάνωση αρχείου δράσεων, νέες ενέργειες) 

3. Επαφές 

I. 15πενταμελές 

II. Σύλλογος διδασκόντων 

III. Γονείς 

Ο πρόεδρος κος Αντώνιος Βεντούρης ενημέρωσε τα μέλη του ΔΣ για ένα νέο 

κρούσμα κρονοϊού στο τμήμα Γ2 λυκείου. Πρότεινε ο Σύλλογος Γονέων να ζητήσει από τον 

ΕΟΔΔΥ να πραγματοποιήσει εκτεταμένα τεστ κορονοϊού στο σχολείο.  

Ο κος Δημήτριος Ταουλτζής πρότεινε ακόμα να γίνουν επιπλέον ενέργειες προκειμένου να 

τοποθετηθεί στήλη θερμομέτρησης στο σχολείο. 

Ο κος Βασίλειος Κατσίκης διάβασε την νομοθεσία και είπε ότι εφόσον υπάρχουν τρία 

επιβεβαιωμένα κρούσματα εντός δεκατεσσάρων ημερών, θα πρέπει το σχολείο να κλείσει.  

Υπήρξε τηλεφωνική επικοινωνία του προέδρου του Δ.Σ. με τον διευθυντή του σχολείου κο 

Τσεγγελίδη κατά την διάρκεια της συνεδρίασης. Σε ανοιχτή γραμμή με τα μέλη του Δ.Σ., ο 

διευθυντής είπε ότι θα κλείσει το τμήμα στο οποίο εμφανίστηκε το κρούσμα.  

Η συζήτηση συνεχίστηκε μεταξύ των μελών του Δ.Σ. και προτάθηκε το κλείσιμο του 

σχολείου τουλάχιστον για την Δευτέρα 2/11, ώστε να μην υπάρξει περαιτέρω διασπορά 

κατά την μετακίνηση των μαθητών με τα σχολικά λεωφορεία. Η κα Αναστασία 

Σταμκοπούλου διαφώνησε και είπε ότι ούτε ο Σύλλογος Γονέων ούτε ο Διευθυντής μπορεί 

να κλείσει το σχολείο λόγω COVID , καθώς υπάρχει συγκεκριμένη διαδικασία σύμφωνα με 
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την οποία μετά από ενημέρωση του ΕΟΔΥ και με βάση τα επιδημιολογικά δεδομένα 

εισηγείται η Διεύθυνση Υγείας της Περιφέρειας το κλείσιμο της σχολικής μονάδας και η 

τελική απόφαση είναι τη Δευτεροβάθμιας. 

Ο κος Βασίλειος Κατσίκης ανταπάντησε ότι προέχει η ασφάλεια των παιδιών μας και μιλάμε 

σαν γονείς, που ανησυχούμε και γνωρίζουμε τις ιδιαίτερες συνθήκες του σχολείου. 

Ο κος Καλογιάννης Ευάγγελος επεσήμανε την ιδιαιτερότητα του σχολείου που καθιστά 

πρακτικά αδύνατη την απομόνωση ενός τμήματος, καθώς, εκτός από τα σχολικά 

λεωφορεία, τα παιδιά όλων των τάξεων μετακινούνται σε διαφορετικές αίθουσες για να 

κάνουν τα μουσικά μαθήματα και παιδιά διαφορετικών τμημάτων συγχρωτίζονται στα 

μουσικά σύνολα. 

Διαμορφώθηκε τελικά η παρακάτω πρόταση η οποία απεστάλη ηλεκτρονικά στον 

διευθυντή του Μουσικού Σχολείου (Μήνυμα e-mail από: thesmusicschool@gmail.com 

προς: myschool-info@sch.gr, tseggean@gmail.com, 01/11/2020, 08:41:42 μμ EET) 

[Τίτλος:] Πρόταση αναστολής λειτουργίας του Μουσικού Σχολείου Θεσσαλονίκης 

Αξιότιμε κε Διευθυντά, 
 
μετά τα νέα κρούσματα κορωναϊού σε μαθητές του ΜΣΘ, το ΔΣ του Σ. Γ. 
εκφράζει την έντονη ανησυχία του για την περαιτέρω εξάπλωση της 
νόσου στο σχολείο. Λόγω του συνωστισμού των μαθητών στα σχολικά 
λεωφορεία, μέσω των οποίων μεταφέρονται με 100% πληρότητα 
μαθητές από όλες τις περιφερειακές ενότητες της Θεσσαλονίκης, 
εκφράζει τις επιφυλάξεις του για την συνέχιση της λειτουργίας του 
σχολείου.  
 
Ως εκ τούτου προτείνει την αναστολή λειτουργίας του Σχολείου για 
αύριο Δευτέρα 2/11, μέχρι να ενημερωθούν οι αρμόδιες αρχές και να 
λάβουν τις τελικές αποφάσεις. 

 

Τέλος, αποφασίστηκε αντιπροσωπεία του Δ.Σ. αποτελούμενη από τον πρόεδρο κο 

Βεντούρη και όποιο άλλο μέλος επιθυμεί, να επισκεφτεί αύριο Δευτέρα 2/11/2020 τον 

διευθυντή του σχολείου κο Τσεγγελίδη, προκειμένου να ενημερωθεί σχετικά με το ζήτημα 

των κρουσμάτων κορωνοϊού στο ΜΣΘ και τις ενέργειες στις οποίες προτίθεται να προβεί 

για την προστασία των μαθητών και των λοιπών μελών της σχολικής κοινότητας. 

Λόγω της έκτακτης κατάστασης που διαμορφώθηκε με την πανδημία, δεν συζητήθηκαν 

τελικά τα θέματα της ημερήσιας διάταξης. Η συνεδρίαση έληξε στις 20:25 και συντάχτηκε 

το παρόν πρακτικό, το οποίο διάβασαν και υπογράφουν τα παρόντα μέλη του Δ.Σ.: 

1.  Αντώνιος Βεντούρης 

2. Ευάγγελος Καλογιάννης 

3. Βασίλειος Κατσίκης  
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4. Κωνσταντίνος Κεντρωτής  

5. Αθανάσιος Ρότσκος  

6. Αναστασία Σταμκοπούλου 

7. Δημήτριος Ταουλτζής 


